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§ 21 
Svar på remiss - Samråd biotopskyddsområde 
Nockebyhov  
BRO 2024/554 
 

Beslut  
1. Bromma stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på remissen och översänder det till 
stadsbyggnadskontoret. 
2. Nämnden beslutar om omedelbar justering. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsbyggnadskontoret har tagit fram ett förslag till beslut om 
inrättande av biotopskyddsområde i Nockebyhov. Syftet är att 
bevara och på sikt utveckla de naturvärden och den biologiska 
mångfald som är knuten till mark med mycket gamla träd. 
Nockebyhov har en viktig funktion inom stadens gröna infrastruktur 
för arter knutna till ädellövskog och barrskog, men även för 
fladdermöss och groddjur. 
 
Förvaltningen ser positivt på förslaget att inrätta ett 
biotopskyddsområde i Nockebyhov med syftet att bevara och stärka 
områdets naturvärden och biologiska mångfald. 
 
Förvaltningen föreslår att biotopskyddsområdet även inkluderar 
närliggande idrottsmark och parkmark som ingår i ett 
sammanhängande naturmarksstråk med strandlinje. Genom att 
omklassa idrottsmarken till naturmark får stadsdelsförvaltningen 
huvudmannaskapet och kan genomföra naturvårdande insatser. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 1786415 (Godkänd - R 1) Svar på remiss - Samråd 
biotopskyddsområde Nockebyhov 

 BRO 2024/554-1.1 Förslag till beslut för 
biotopskyddsområde Nockebyhov inklusive bilagor 
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